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RM.0002.49.2022 

Protokół nr L/2022 

z obrad L sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 17 sierpnia 2022 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady L sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:07 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, 

Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego, sołtysów oraz poinformował, że obrady L sesji 

są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 11 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radna Kamila Kuźnicka, radni Kordian Skalski, Paweł Redzynia i Rafał Kluczyński. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 8 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie L sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII i XLIX sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rzgów. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2022. 

(DRUK 3) 



       

2 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania godności Honorowego Obywatela 

Gminy Rzgów. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania godności Honorowego Obywatela 

Gminy Rzgów. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 

6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 7) 

16. Komunikaty, sprawy różne.  

17. Zamknięcie L sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. (DRUK 8) 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Rzgowa.   

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Burmistrza 

Rzgowa i wprowadzeniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 

modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. (DRUK 8) 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie L sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII i XLIX sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rzgów. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2022. 

(DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2022 roku. (DRUK 6) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania godności Honorowego Obywatela 

Gminy Rzgów. (DRUK 4) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania godności Honorowego Obywatela 

Gminy Rzgów. (DRUK 5) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 

6) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 7) 

17. Komunikaty, sprawy różne.  

18. Zamknięcie L sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 
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Ad.5. 

Protokoły z obrad XLVIII i XLIX Sesji Rady Miejskiej w Rzgowie zostały przyjęte bez uwag.  

 

Ad.6.  

Informację o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski zapytał czy da się coś zrobić z samochodem 

pozostawionym na ul. Futrynowej, który stoi tam już ponad pół roku. Kolejny samochód 

porzucony stoi na ul. Dachowej tylko, że po stronie Łodzi. Radny prosi o interwencję.  

Komendant przyjrzy się tym sprawom.  

Radny Jan Spałka prosi o patrole drogowe na odcinku drogi Prawda - Guzew.  

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Burmistrz Mateusz Kamiński odniósł się do poprzedniej sesji, na której Rada nie podjęła 

uchwały w sprawie absolutorium. Według Burmistrza Rada nie spełniła swojej funkcji 

kontrolnej i nie oceniła wykonania budżetu pod względem finansowym. Burmistrz podkreślił 

że troje radnych tj. radny Radosław Pełka, Jarosław Świerczyński i Anna Tumińska-Kubasa 

wstrzymali się od głosu w sprawie absolutorium i nie uzasadniali swojej decyzji. Takie 

działanie było polityczne i godzące w dobrą opinię o samorządzie gminnym, gdyż nie było 

takich podstaw do głosowania.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że Rada wywiązała się ze swoich obowiązków, gdyż 

skutecznie procedowała uchwałę i nie podjęła uchwały w sprawie absolutorium.  

Burmistrz uważa, że należy się wytłumaczyć z wstrzymania od głosu, ponieważ obowiązkiem 

radnego jest merytoryczne głosowanie.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik przypomniała na czym polega instytucja absolutorium. 

Wątpliwości budzi fakt, iż 3 radnych było za zatwierdzeniem sprawozdania a następnie 

wstrzymało się od głosu przy głosowaniu nad absolutorium. Takie postępowanie radnych 

wymaga uzasadnienia.  

Radny Zbigniew Waprzko również odniósł się do poprzedniej sesji i dziwi się, że sprawozdanie 

zostało zatwierdzone a absolutorium nie zostało udzielone.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski przypomniał, że w opinii RIO zawarte jest 

ważne zdanie „Skład Orzekający w podjętej uchwale nie dokonał oceny celowości ani 

gospodarności w zakresie wykonywania zadań własnych Gminy Rzgów. Ocena w tym zakresie, 

stosownie do obowiązujących przepisów, należy do właściwości Rady Miejskiej w Rzgowie”.  

W związku z tym radni mieli prawo tak zagłosować.  

 

Ad.8.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że podczas dzisiejszej sesji dokonano oceny 

pracy radnych. Trójka radnych miała prawo zgłosować w taki sposób, gdyż ma prawo do oceny 

celowości i gospodarności w zakresie wykonywania zadań własnych Gminy Rzgów. 

Głosowanie na sesji czerwcowej podczas absolutorium nie było głosowaniem politycznym, 

ponieważ podczas głosowania radny kierował się swoim sumieniem i tym co działo się w 

gminie w roku 2021 podczas realizowania budżetu. Przewodniczący rady dodał, że ma własne 

zdanie i nie będzie głosował tak, jak chciałby tego Burmistrz. Głosowanie w sprawie 

absolutorium było zgodne z prawem i obowiązek głosowania radnego został spełniony.   

Radny Jarosław Świerczyński poinformował, że nie głosuje politycznie i nie nalży do żadnej 

partii politycznej. Radny poinformował, że od czasu uchwalenia budżetu wstrzymuje się od 

głosu nad uchwałami w sprawie zmian w budżecie, z uwagi na to, iż planowane do zaciągnięcia 
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kredyty są w znacznej wysokości i nie należy zadłużać gminy w obecnych czasach. Radny jest 

przeciwnikiem prowadzenia takiej polityki. Ponadto jest przeciwnikiem prowadzenia polityki 

przez Panią Dyrektor GOK, która jest wspierana przez Burmistrza.  Ponadto radny nie popiera 

spraw prowadzonych przez Burmistrza związanych z wnioskiem na fotowoltaikę, środków z 

KPO, działań związanych z polami osadowymi w Kalinku. Radny uważa, że strategia gminy 

Rzgów nie daje wizji rozwoju gminy. Radny podkreślił, że brak podjętej uchwały w sprawie 

absolutorium wprost nie rodzi żadnych konsekwencji, ale w przypadku zaciągnięcia kredytu 

czy emisji obligacji bank wymaga przedstawienia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały został omówiony przez gł. specjalistę ds. oświaty Martę Pietrusińską. 

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr L/512/2022 w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Ewa Tyll 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr L/513/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski  

 

Ad.11. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  
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W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr L/514/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski  

 

Ad.12.  

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr L/515/2022 zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 

modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski  

 

Ad.13. 

Projekt uchwały został omówiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie 

Radosława Pełkę. Wniosek o nadanie Honorowego Obywatela Gminy Rzgów dla Feliks Marek 

Lukas.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr L/516/2022 w sprawie nadania godności Honorowego 

Obywatela Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski  

 

 



       

6 

 

Ad.14. 

Projekt uchwały został omówiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie 

Radosława Pełkę. Wniosek o nadanie Honorowego Obywatela Gminy Rzgów dla Stanisław 

Gierasiński.  

Do wniosku odniósł się radny Jarosław Świerczyński, który jest mu przeciwny.   

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski powiedział, że uzasadnienie wniosku jest 

bardzo powierzchowne, ale jest to osoba która bardzo angażowała się w sprawy gminy Rzgów.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 8 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr L/517/2022 w sprawie nadania godności Honorowego 

Obywatela Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Jan Spałka, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Zbigniew Cisowski 

 „NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech 

 

Ad.15.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr L/518/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Konstantynie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (6 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław 

Szczech 

 

Ad.16.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr L/519/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Przemysław 

Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka 

 

Ad.17.  

Radny Wiesław Gąsiorek poprosił o umieszczenie informacji na temat dodatku węglowego w 

gazecie Rzgów - Nasza Gmina, aby wszyscy zainteresowani mieli do tego dostęp.  

Burmistrz wyjaśnił, że dodatkiem węglowym będzie zajmował się MOPS w Rzgowie.   

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski zapytał kiedy rozpocznie się budowa ul. 

Kasztanowej oraz budowa kanalizacji na ul. Inspektowej. Wiceprzewodniczący poinformował, 

że w dn. 23.08.2022 r. w Starowej Górze w świetlicy odbędzie się spotkanie z Burmistrzem i 

Wojewodą Łódzkim. Kto jest organizatorem tego spotkania?  

Burmistrz wie o spotkaniu i na pewno ktoś z Urzędu Miejskiego będzie. Jednakże na spotkaniu 

powinna być osoba reprezentująca inwestora czyli Miasto Łódź. Jeżeli chodzi o realizację 

inwestycji jest niezmiernie trudno o wykonawców.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że została podpisana umowa na budowę kanalizacji 

w ul. Inspektowej, jednakże wykonawca ma problem ze zdobyciem materiałów. Czas na 

wykonanie kanalizacji to 5 miesięcy od podpisania umowy. Inwestycji na ul. Kasztanowej nie 

można rozpocząć, ponieważ nie ma dokumentacji projektowej.    

Radny Przemysław Szczech poprosił o wydłużenie trasy autobusu szkolnego, tak aby jechał 

przez Kalinko morgi oraz o sprawdzenie stanu rowów modernizowanych 2 lata temu. Radny 

zapytał dlaczego w tym roku nie odbyły się żadne spotkania Rady Programowej GOK pomimo 

tego, że jest tak dużo imprez.   

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniała, że jeżeli chodzi o dowóz dzieci do szkół to 

przetargi zostały już rozstrzygnięte, także trasy i przystanki zostały ustalone z dyrektorami 

szkół.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała kiedy będzie odbiór odpadów z Gospodarza.  

Burmistrz powiedział, że te niezebrane odpady zostaną odebrane do końca tygodnia. 

Harmonogram odbioru odpadów docelowo nie zostanie zmieniony.   

 

Ad.18. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 12:34 

zamknął obrady L sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad L sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2022.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

        

http://www.rzgow.pl/

